

# Göteborgs Bridgeförbund

## Protokoll styrelsemöte 6, 19 februari 2008 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Andreas Winge, Ingerun Syrén-Sjösvärd, Ella Olsson och Lillemor Hagberg.  
Revisor Bertil Thorén deltog också i mötet.

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.
2. Dagordningen fastställs
3. Till justeringsmän väljs Jan H. och Andreas W.
4. Åtgärdslistan genomgås.
  - Jan H. har kontaktat Peter M. om matrikeln som ännu inte är utarbetad. Diskuteras och beslutas att årets matrikel utgår och att man till höstens början printar ut en enklare form av medlemsförteckning med tävlingsbestämmelser. Jan H. ger detta uppdrag till Peter M:
  - En skrivelse avseende klubbarnas ansvar vid tävlingar och avslutningar i Bridgens Hus har framtagits av Lillemor H. Delas lämpligen ut i samband med möte mellan GBF och klubbarna i maj.
  - Andreas W. och Anders W. tar fram en mall som klubbarna kan använda i samband med start på tävling för fortbildning/utbildning i speletik.
  - Andreas W. och Anders W. pratar med Tomas Winter, bridgekonsulent, angående utbildningsdag i Ruter/BridgeMate den 19 april. Underlag för utskick till klubbar vidarebefodras till Lillemor H. som sköter utskicken. En kursavgift på 200 kr fastställs.
  - Jan H. har informerats om att det är svårt att få EU-bidrag för utbildning då man inte har några anställda.
5. Ekonomisk rapport  
Kassören lämnar en resultat- och balansräkningsrapport för perioden. Rapporten genomgås och diskuteras.
6. Inkomna skrivelser
  - Skrivelser om arrangemang från andra distrikt behöver inte GBF informera vidare om då de flesta klubbar får samma information.

- Skrivelse från Arne Larsson och Anders Brunzell angående kollision på söndagar mellan Arnes söndagsbridge och DM-arrangemang. Enligt TK har Arne Larsson tidigt tillskrivits för att godkänna speltillfällena. För att undvika framtida irritation skall TK inför nästa spelsäsong att kontakta Arnes Bridgeskola och göra ett skriftligt avtal.
- I ovanstående skrivelse påpekas också att ventilationsproblemet blir mycket tydligt då lokalerna blir helt fulla. Göran J. kontrollerar om det kan vara så att ventilationen stängs av på kvällar och helger.
- Förfrågan har kommit avseende att förlägga en SM-semifinal till Göteborgsdistriktet den 12-13 april. TK hanterar frågan.
- Skrivelse har inkommit från BK Everfresh om att klagomål på städningen på Bridgens Hus framförts av flera personer. Jan H. och Göran J. framför klagomålen till Bridgeservice HB. De kvalitetsmöten som tidigare beslutats om har tyvärr inte genomförts. Detta är ett lämpligt forum för sådana spörsmål.
- Skrivelse har inkommit från Göteborgs Bridgepensionärer om begäran om nivellerat medlemskap för Gamlestadens Bridgeklubb. Denna fråga avgör Förbundet Svensk Bridge.
- Skrivelse från FSB angående deltagande i Nybörjarträffen. Jan H. framför till Arnes Bridgeskola att det vore önskvärt med deltagande från nybörjare i distriktet.
- Skrivelse har inkommit från Bingolotto om att göra ett "Föreningsinslag" i TV om en bridgeklubb. Eftersom bingolotter inte försäljes av någon klubb, som styrelsen känner till, kan detta inte ske.
- Skrivelse har inkommit från en bridgespelare som vid två tillfällen fått kläder sönderrivna av spikhuvuden i stolar på Bridgens Hus. Jan H. framför till Bridgeservice HB att se över stolarna och framför en ursäkt till spelaren.
- En skrivelse har inkommit från Peter Modh som via Bridgeförlaget fått ett förslag om inköp av spelbord av samma utseende som finns på Bridgens Hus. Denna modell är under utgående, varför möjlighet finns att nu till ett reducerat pris inköpa ett antal bord med tanke på framtida behov. Andreas W. undersöker hur många bord vi idag har och till vilket pris nya kan inhandlas.
- Skrivelse har inkommit från Ingerun Syrén-Sjösvärd om dålig uppdatering av DM-plaketter på tavla på Bridgens Hus samt på "nätet". TK ansvarar för att en checklista framtages hur uppdateringen skall ske.
- Skrivelse har inkommit från Ingerun Syrén-Sjösvärd med en förfrågan om GBF kan inhandla en "rondklocka" till Bridgens Hus. Ingerun S. undersöker mer om utseende, teknik och pris.
- Skrivelse har inkommit från BK Lyx med en ansökan om bidrag från GBF för en juniorsatsning inom klubben. Kostnaderna avseende hyra, reklammaterial, utbildning m.m. beräknas till c:a 28.000 kr. GBJ har lovat bidra med en viss del av kostnaden. GBF betonar att denna typ av satsning bör ligga i GBJ:s intresse och att satsningen är

mycket lovvärd. Hyreskostnaden på c:a 15.000 kr står GBF för och resterande kostnader diskuteras mellan inblandade parter..

- Skrivelse har inkommit från Bridgeservice HB där det fastslås att klubbar som använder Bridgemate på Bridgens Hus får betala en fastställd summa för att Tommy Gunnarsson skall hjälpa klubben vid eventuella problem med tekniken.
- Skrivelse har inkommit från BK Lyx gällande betalning då man vissa torsdagar använt antingen spelbord från Klöverrummet alternativt använt hela Klöverrummet. Ingerun S. diskuterar med sin styrelse om man kan tänka sig hyra Klöverrummet inför nästa spelår för att möjligen få en enhetlig hantering med andra klubbar som har samma behov, eller om man vill fortsätta att hyra bordsvis vid behov.

#### 7. Övriga rapporter.

Utmärkelsen "Årets Bridgeprofil" utdelades till Arne Larsson i samband med DM-mix.

Informationsmöte har hållits med alla klubbar som spelar på Bridgens Hus avseende nya hyresnivåer.

#### 8. Nytt från FSB

Till kanslichef på FSB har utsetts Lennart Persson, Sandviken.

#### 9. Tävlingsverksamheten

- Tävlingsorganisationen för GBF kommer att läggas ut på hemsidan.
- En elittävlingsledarutbildning anordnas under våren i Örebro. Från GBF deltar tre personer, Bo Appelqvist, Peter Modh och Andreas Winge.
- Då FSB firar 75-årsjubileum under året kommer jubileumstävling med silverstatus att arrangeras under hösten. TK håller i frågan.
- DM-Mix genomfördes den 9 februari och DM-lag final spelas kommande helg.

#### 10. P2010

Tyvär finns ingen tid för denna viktiga punkt.

#### 11. Bridgens Hus,

Jan H. och Göran J. har arbetat fram förslag till hyressättning för klubbar från den 1 oktober 2008. Alla klubbar får en stor hyreshöjning, men med klubbarnas lokalbidrag blir det för flertalet klubbar en genomförbar förändring. Alla klubbar måste själva söka lokalbidrag och GBF har för avsikt att ställa upp och hjälpa till vid starten. Ett förslag till nya hyresnivåer för de olika lokalerna i Bridgens Hus har utarbetats och diskuteras. Övriga kostnader som el, värme m.m har också beräknats. En genomgång av nuvarande uthyrning visar att Klöverrummet är ledigt många dagar i veckan. Diskuteras hur Arnes Bridgeskola skall hyressättas eftersom detta är ett företag och inte en förening och därigenom inte heller har rätt till lokalbidrag. Detta gäller också för GBF och de tävlingar som GBF anordnar. Wasa/Salamandern signalerar att klubben har svårt att klara hyresnivån i Spaderrummet med tanke på lågt deltagande på deras tävlingar. Hyresavtalet med Bridgeservice HB är under utarbetande, Jan H. och Göran J. håller i denna kontakt. Vid nästa styrelsemöte måste hyresplaneringen pikas, för att man sedan kan gå vidare med kontraktsskrivning på alla nivåer.

12. Övriga frågor.

- Den person som tidigare avhysts från Bridgens Hus på grund av sitt beteende kommer att vara fortsatt avstängd t.o.m. den 31/12 2008. Då kommer beslutet att omprövas. Andreas W. reserverar sig mot beslutet, vill ha en avstängning på 5 år. Jan H. meddelar beslutet till personen i fråga.
- Den gröna mattan i entrén på Bridgens Hus bör omedelbart bytas ut p.g.a. ”snubbelrisk”. Göran J. ordnar detta..
- 2 personer var uppenbart påverkade vid spel vid en klubb tävling den 18 februari och avhystes från lokalen. Jan H. påpekar för tävlingsledaren att han bör anmäla detta till disciplinnämnden. GBF beslutar att alla tävlingsledare skall informeras om detta. Kan lämpligen ske vid klubbträff i maj.
- DM-Mix har senaste åren förlagts till vecka 7, vilket sammanfaller med Göteborgarnas sportlov. TK ser över frågan.

13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 12 mars kl. 18.00 i styrelserummet.

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Lillemor Hagberg

Jan Hugosson

Andreas Winge